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Το  Διοικητικό  Συμβούλιο,  μετά  τις  πρόσφατες  εξελίξεις
(επιστολή μετόχων του σταθμού, προς τις τράπεζες, με την οποία
φέρονται να δηλώνουν ότι δεν ενδιαφέρονται να διεκδικήσουν
κάποια από τις επτά τηλεοπτικές άδειες πανελλαδικής εμβέλειας,
που  προκηρύσσονται),  αποφασίζει  ομόφωνα  να  προτείνει  στη
συνέλευση των εργαζομένων του σταθμού:

Να σταματήσει η ροή των διαφημίσεων για 1-2 μέρες και να1.
δοθεί τελεσίγραφο ότι θα διακοπεί επ’ αόριστον, εφόσον
οι εργαζόμενοι δεν λάβουν τα νόμιμα οφειλόμενα.
Να  παίξουν  δεκάλεπτα  δελτία  ειδήσεων  από  το  σταθμό2.
(ενδεικτικός ο χρόνος), στα οποία πρώτη είδηση θα είναι
το Mega.
Να  εκδοθεί  ανακοίνωση  για  το  σύνολο  των  εξελίξεων3.
(διαδικασία αδειοδότησης – με επίκεντρο το Mega), στην
οποία  θα  καταγγέλλονται  ονομαστικά  οι  μέτοχοι  του
σταθμού (κ.κ. Βαρδινογιάννης, Μαρινάκης και Σαββίδης).
Να ζητηθεί όλοι οι εργαζόμενοι να πάρουν τα οφειλόμενα4.
(μισθούς-αποζημιώσεις)  και  να  προηγηθούν  έναντι  άλλων
πιστωτών (εξυπηρέτηση δανείων προς τράπεζες).
Να πραγματοποιηθεί διάβημα – καταγγελία προς ΔΟΔ και5.
ΕΟΔ.
Να  αναλάβει  η  Ένωση  το  κόστος  για  την  παραγγελία6.
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πρόχειρου φαγητού κατά τη χθεσινοβραδινή συγκέντρωση των
εργαζόμενων στο σταθμό.


